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Protokół  LXII SESJI Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju 

w dniu 25.09.2023 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Szczawnie-Zdroju 

 
Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 14:32 

Radni nieobecni w trakcie sesji: 
 

 Radny Tomasz Krupa – nieobecny od godz. 10.00 do godz. 11.55, 
obecny od godz. 11.56 do godz. 14.32 (do końca trwania sesji). 

 Radna Agnieszka Pisarska- nieobecna od godz. 10.00 do godz. 10.11, 
obecna od godz. 10.12 do godz. 14.32 (do końca trwania sesji). 

 Radna Agnieszka Wilk- nieobecna od godz. 14.13 do godz. 14.32, 
obecna od godz. 10.00 do godz. 14.12. 

 
Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: 

 Radny Michał Broda 

 
Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b). 

 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem - pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=j6TDJVxLlhw 
 
Ad. 1 

Otwarcie LXII sesji. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, 

że otwiera LXII SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 
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- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Pana Mirosława Potapowicza Członka Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego, 

- Pana Marcina Lernera Prezesa Zarządu Uzdrowiska Szczawno-Jedlina S.A., 

- Panią Prokurent Sanatorium Uzdrowiskowego „Azalia” w Szczawnie- 

Zdroju, 

-Panią Martę Kicińską-Mnich Wicedyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Szczawnie-Zdroju, 

- Panią Annę Tumas Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczawnie-

Zdroju,  

- Pana Tomasza Durajczyka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, 

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych - 12 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 
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Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący A. Motyka zapytał: czy ktoś z Państwa radnych chce zgłosić 

wniosek o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad? 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, że do 

Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju wpłynęło pismo Burmistrza 

Szczawna-Zdroju o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany nazwy Powiatu Wałbrzyskiego 

na Powiat Sudecki. 

 

W związku z powyższym odbyło się głosowanie nad wnioskiem 

o zmianę porządku obrad i dodanie jako punkt 3: „Wydanie opinii 

w sprawie zmiany nazwy Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat 

Sudecki, pozostałe punkty według kolejności.” 

 

Ww. wniosek został przyjęty w głosowaniu: za- 8, przeciw- 2, wstrzymało 

się od głosu- 2, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna 

A. Pisarska. 

 

Następnie odbyło się głosowanie: zmiana porządku obrad po 

zmianach. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty większością głosów 

w głosowaniu: za- 8, przeciw- 3, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych 

podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda, radny T. Krupa, radna A. Pisarska. 
 

Porządek obrad przed zmianami stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu 

obrad sesji. 
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Zrealizowany porządek: 

1. Otwarcie LXII sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wydanie opinii w sprawie zmiany nazwy Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat 

Sudecki. 

4. Informacja Marszałka Województwa Dolnośląskiego na temat odbudowy 

Zakładu  Przyrodoleczniczego w Szczawnie-Zdroju i kwestii związanej 

z antenami na budynku Sanatorium Uzdrowiskowego „Azalia” w Szczawnie-

Zdroju. 

5. Informacja Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Szczawnie-

Zdroju o stanie realizacji  zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023- 

wnioski Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

6. Informacja dot. realizacji form wypoczynku dzieci i młodzieży w czasie 

wakacji w 2023 r. 

7. Informacja na temat realizacji imprez sportowych na terenie miasta 

od 1.01.2023 r. do  31.08.2023 r. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 sierpnia 2023 r. 

9. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

10. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy SzczawnoZdrój. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za  pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia i nadania 

Statutu samorządowej instytucji kultury- Miejskiej Bibliotece Publicznej im. 

Tadeusza Boya-Żeleńskiego w Szczawnie-Zdroju. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu Pracy 

Rady Miejskiej w  Szczawnie-Zdroju na 2023 rok. 
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17. Podjęcie w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia 

skargi (złożonej w  dniu 04.09.2023 r. i w dniu 05.09.2023 r. w Biurze Rady 

Miejskiej) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia 

skargi (złożonej w Wojewódzkim Inspektoracie Ochrony Środowiska 

w Wałbrzychu przekazanej do Biura Rady Miejskiej zgodnie z właściwością). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy (Pana 

T. Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o remont ul. Marii 

Skłodowskiej-Curie). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy (Pana 

T. Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o organizację 

konkursu ogrodniczego im. Majora Jacka Barana). 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie regularnego czyszczenia potoku Szczawnik). 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie regularnego sprzątania „łącznika” do Ronda Niepodległości oraz 

czyszczenia koryta cieku wodnego zlokalizowanego wzdłuż tej drogi). 

24. Podjęcie uchwał w jednym głosowaniu od podpunktu a do podpunktu e: 

a) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie montażu lustra drogowego na ul. Chopina);  

b) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia ( dot. wniosku w 

sprawie montażu fotoradaru na ul. Chopina);  

c) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

o wyznaczenie miejsc parkingowych dla mieszkańców ul. Ofiar Katynia 

i ul. Klonowej);  

d) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 
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i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku o montaż 

prewencyjnych radarowych wyświetlaczy prędkości wskazujących o ile 

samochód przekroczył dozwoloną prędkość, ile punktów karnych za takie 

przekroczenie by otrzymał);  

e) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie ogrodzenia zbiornika przeciwpożarowego przy ul. F. Chopina). 

25. Podjęcie uchwał w jednym głosowaniu od podpunktu a do podpunktu s: 

a) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego 

budowy stacji ładowania rowerów w okolicach ul. Wojska Polskiego;  

b) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku o budowę ogólnodostępnego wybiegu dla psów tzw. agiliti;  

c) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

o stworzenie centrum monitoringu dla Szczawna-Zdroju w postaci 

całodobowego systemu weryfikacji obrazu z miejskich kamer i zgłaszanie 

w czasie rzeczywistym odpowiednim służbom niebezpiecznych zdarzeń;  

d) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku o opracowanie koncepcji parkingów około miejskich 

wyprowadzających ruch samochodów osobowych gości poza miasto, 

z koncepcją ciekawych szlaków pieszych i rowerowych zachęcających do 

spaceru z parkingu do centrum i zakupem elektrycznego pojazdu 

dowożącego turystów z parkingu do centrum;  

e) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego  

zakupienia i zamontowania automatów, typu A-BOK i opłatomat;  

f) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego 

stałego wywieszenia flagi na tzw. Rondzie Niepodległości;  

g) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku dotyczącego zagospodarowania terenu parkingu działki 371/5 

położonego przy ul. Bocznej w celu przygotowania miejsc parkingowych 
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w standardzie odpowiadającym parkingom miejskim w centrum miasta;  

h) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku dotyczącego przełożenia wraz z naprawą nawierzchni drogi z kostki 

brukowej na odcinku ul. Bolesława Prusa 24 AB do ul. Miłosnej 

w Wałbrzychu; 

i) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego budowy ścieżki rowerowej łączącej Szczawno-Zdrój 

z Wałbrzychem w kierunku Aqua-Zdrój i w kierunku ul. Ułanów 

Nadwiślańskich wraz z budową ścieżki rowerowej terenowej na Chełmiec 

w typie singletrack; 

j) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego budowy nowych mieszkań komunalnych dla mieszkańców 

Szczawna-Zdroju;  

k) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku dotyczącego wykonania i zamontowania w honorowym miejscu 

naszej miejscowości tablicy pamiątkowej na cześć Idziego Gagatka, 

honorowego mieszkańca Szczawna-Zdroju i legendy „Solidarności”;  

l) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego budowy tężni solankowej jako inwestycji poprawiającej walory 

uzdrowiskowe i turystyczne Gminy;  

m) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego 

zwiększenia ilości posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju;  

n) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego 

wydłużenia godzin pracy Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju;  

o) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego 

oświetlenia parkingu znajdującego się przy ulicy F. Chopina 1;  

p) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej  

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego 
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spożywania alkoholu w miejscu niedozwolonym przy ul. J. Łączyńskiego;  

q) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego 

poprawy infrastruktury towarzyszącej - potoku Szczawnik; 

r) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego 

kontroli hałasu, generowanego przez pojazdy,  

s) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego 

oznakowania ulic Topolowej i Lipowej w Szczawnie-Zdroju. 

26. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

27. Informacje i komunikaty. 

28. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.3 

Wydanie opinii w sprawie zmiany nazwy Powiatu Wałbrzyskiego 

na Powiat Sudecki. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany nazwy 

Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat Sudecki został załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał jeszcze raz Pana Mirosława 

Potapowicza Członka Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.  
 

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, 

Pan M. Potapowicz Członek Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego, radny 

J. Kaczanowski, radny J. Kozłowicz, radna A. Wilk, radna A. Pisarska.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka złożył wniosek 

o przeniesienie wydania opinii w sprawie zmiany nazwy Powiatu 

Wałbrzyskiego na Powiat Sudecki na sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju w dniu 23.10.2023 r. 
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Odbyło się głosowanie- Wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej 

A. Motyki o przeniesienie wydania opinii w sprawie zmiany nazwy 

Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat Sudecki na sesję Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju w dniu 23.10.2023 r. 

 

Ww. wniosek nie został przyjęty w głosowaniu: za- 6, przeciw- 7, 

wstrzymało od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa.  

 

Następnie odbyło się głosowanie za wydaniem pozytywnej opinii 

w sprawie zmiany nazwy Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat 

Sudecki. 

 

Została wydana pozytywna opinia w sprawie zmiany nazwy Powiatu 

Wałbrzyskiego na Powiat Sudecki większością głosów: za- 9, przeciw- 4, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany nazwy 

Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat Sudecki stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zmiany nazwy Powiatu Wałbrzyskiego na Powiat Sudecki stanowi załącznik 

nr 3 a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

Ad. 4 

Informacja Marszałka Województwa Dolnośląskiego na temat 

odbudowy Zakładu Przyrodoleczniczego w Szczawnie-Zdroju 

i kwestii związanej z antenami na budynku Sanatorium 

Uzdrowiskowego „Azalia” w Szczawnie-Zdroju. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka przywitał jeszcze raz Pana Marcina 

Lernera Prezesa Zarządu Uzdrowisko Szczawno-Jedlina S.A. oraz Panią 

Prokurent Sanatorium Uzdrowiskowego „Azalia” w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: Pani Prokurent Sanatorium Uzdrowiskowego 

„Azalia”, radny J. Kaczanowski, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, 

radny A. Sikoń, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, Burmistrz Szczawna-Zdroju, 

Mieszkanka Szczawna-Zdroju, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings.  

 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 5 

Informacja Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Szczawnie-Zdroju o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2022/2023- wnioski Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka jeszcze raz przywitał Panią Martę 

Kicińską-Mnich Wicedyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. 

Przyjaciół Przyrody w Szczawnie-Zdroju. 

 

Głos zabrał w tym punkcie Pan J. Kozłowicz Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Głos zabrali: Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, Burmistrz 

Szczawna-Zdroju, Pani Wicedyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego, 
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radny A. Sikoń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

 

Ad. 6 

Informacja dot. realizacji form wypoczynku dzieci i młodzieży 

w czasie wakacji w 2023 r. 

Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka jeszcze raz przywitał Pana 

T. Durajczyka Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, radny J. Kozłowicz, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, Pan T. Durajczyk Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju, Przewodniczący 

Rady Miejskiej A. Motyka, radny A. Sikoń. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

7. Informacja na temat realizacji imprez sportowych na terenie 

miasta od 1.01.2023 r. do 31.08.2023 r. 

 

Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
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W dyskusji udział wzięli: radny J. Kozłowicz, Pan T. Durajczyk Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Szczawnie-Zdroju. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 

Ad. 8 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 sierpnia 

2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zapytał czy radni mają uwagi 

do ww. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 sierpnia 2023 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 sierpnia 2023 r. został przyjęty 

jednogłośnie, w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania: 13 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brali: radny M. Broda, radny T. Krupa. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 9 

Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

Protokoły: z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 

12.09.2023 r. i z dnia 19.09.2023 r., z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu z dnia 20.09.2023 r., z posiedzenia Komisji Budżetowej 

i Gospodarki Mieniem z dnia 20.09.2023 r., z posiedzenia Komisji 

Uzdrowiskowej z dnia 21.09.2023 r., z posiedzenia Komisji Spraw 

Obywatelskich z dnia 21.09.2023 r., z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 22.09.2023 r., zostały załączone do eRDAY.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji, zapytał czy 

radni mają uwagi do ww. protokołów. 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 10 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został zamieszczony do eRADY. 
 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój, została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 
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radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, radny T. Krupa. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 8a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 

został załączony do eRADY. 
 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 r. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 została podjęta 

jednogłośnie: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda, radny T. Krupa. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr  9a do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, został załączony do eRADY. 
 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczawnie-Zdroju przedstawiła 

ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla 

osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 
 

Uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi, została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny 

M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schronisku 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi stanowi załącznik nr 10 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz 

w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi stanowi 

załącznik nr 10 a do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

i nadania Statutu samorządowej instytucji kultury- Miejskiej 

Bibliotece Publicznej im. Tadeusza Boya-Żeleńskiego w Szczawnie-

Zdroju. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia i nadania 

Statutu samorządowej instytucji kultury- Miejskiej Bibliotece Publicznej im. 

Tadeusza Boya-Żeleńskiego w Szczawnie-Zdroju, został załączony do 

eRADY. 

 

Sekretarz Miasta przedstawił ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia i nadania Statutu 

samorządowej instytucji kultury- Miejskiej Bibliotece Publicznej im. 

Tadeusza Boya-Żeleńskiego w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia i nadania Statutu 

samorządowej instytucji kultury- Miejskiej Bibliotece Publicznej im. 

Tadeusza Boya-Żeleńskiego w Szczawnie-Zdroju została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał 

radny M. Broda. 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia i nadania Statutu samorządowej 

instytucji kultury- Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Tadeusza Boya-

Żeleńskiego w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie utworzenia i nadania Statutu samorządowej 
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instytucji kultury- Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Tadeusza Boya-

Żeleńskiego w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 11 a do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały został załączony do eRADY. 
 

Sekretarz Miasta przedstawił ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały. 
 

Uchwała w sprawie uchylenia uchwały została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny 

M. Broda. 
 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie uchylenia uchwały stanowi 

załącznik nr 12 a do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu 

Pracy Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok 

Projekt ww. uchwały został załączony do eRADY. 
 

Uzasadnienie ww. projektu uchwały odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu Pracy Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu Pracy Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu Pracy Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie przyjęcia planu Pracy Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok stanowi załącznik nr 13 a do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 

2024-2027. 

Projekt ww. uchwały został załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poprosił radną A. Wilk 

Przewodniczącą Zespołu opiniującego kandydatów na ławników w latach 

2024-2027 o odczytanie protokołu Zespołu. 

 

Po odczytaniu protokołu przez Radną A. Wilk, Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Motyka zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna składała się 

z 3 osób, a następnie zaproponował przegłosować 3- osobowy skład Komisji 

Skrutacyjnej. 
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W związku z powyższym odbyło się głosowanie: powołanie 3-

osobowego składu Komisji Skrutacyjnej. 

Został powołany 3-osobowy skład Komisji Skrutacyjnej w głosowaniu- 

większością głosów: za- 13, przeciw-1, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny M. Broda. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaproponował 

przeprowadzenie wyboru członków do Komisji Skrutacyjnej.  

Do Komisji Skrutacyjnej zaproponowano następujących kandydatów, którzy 

wyrazili zgodę na udział: 

 Radny Andrzej Sikoń, 

 Radna Urszula Wójcik, 

 Radna Małgorzata Zbirek. 

 

W związku z powyższym odbyło się głosowanie nad składem 

osobowym Komisji Skrutacyjnej: Andrzej Sikoń, Urszula Wójcik, 

Małgorzata Zbirek. 

 

Za ww. składem osobowym Komisji Skrutacyjnej zagłosowano większością 

głosów: za- 13, przeciw- 1, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 

głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny M. Broda.  

 

Po głosowaniu Komisja Skrutacyjna udała się do innego pomieszczenia 

w celu wybrania Przewodniczącego Komisji oraz aby ustalić wzory kart 

do głosowania, a także w celu ustalenia w jakim przypadku oddany głos 

może zostać uznany za nieważny. 

 

Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został radny A. Sikoń. 
 

Po powrocie członków Komisji Skrutacyjnej, odbyły się dwa głosowania: 

 

 Przyjęcie wzoru kart do głosowania na ławnika. 
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Wzór kart do głosowania na ławnika został przyjęty większością głosów 

w głosowaniu: za- 13, przeciw- 1, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny 

M. Broda.  

 

 Głosowanie w sprawie ustalenia głosu za nieważny 

w przypadku kiedy zostanie oddana karta z dwoma 

niezakreślonymi miejscami do głosowania, jeśli zostanie 

oddana karta z dwoma zakreślonymi miejscami do 

głosowania. W kratce do głosowania powinny pojawić się dwie 

przecinające się linie. 

 

Zagłosowano większością głosów: za- 13, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brał radny M. Broda.  

 

Następnie każdy z radnych wyczytywany po kolei alfabetycznie, oddał głos 

w głosowaniu tajnym na kandydata na ławnika w latach 2024-2027 do Sądu 

Okręgowego w Świdnicy. 

 

Po oddaniu głosów przez wszystkich radnych, Komisja Skrutacyjna 

w osobnym pomieszczeniu dokonała zliczenia oddanych głosów. 

 

Po powrocie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół Komisji 

i przedstawił, że w wyniku głosowania tajnego na kandydata na ławnika do 

Sądu  Okręgowego w Świdnicy wybrany został Pan Piotr Jabłoński. 

 

Do Sądu Rejonowego w Wałbrzychu nie został wybrany kandydat z powodu 

braku ofert. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyboru ławników na kadencję w latach 2024- 2027. 
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Uchwała w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027 

została podjęta większością głosów: za- 13, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brał radny M. Broda.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024- 

2027 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

wyboru ławników na kadencję w latach 2024- 2027 stanowi załącznik nr 

14 a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do następnego punktu 

obrad. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu 

rozpatrzenia skargi (złożonej w dniu 04.09.2023 r. i w dniu 

05.09.2023 r. w Biurze Rady Miejskiej). 

Projekt ww. uchwały został załączony do eRADY. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings odczytał skargę. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju A. Motyka. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi. 

 

Uchwała w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brał radny M. Broda. 



22 
 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi stanowi załącznik nr 

15 a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do następnego punktu 

obrad. 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu 

rozpatrzenia skargi (złożonej w Wojewódzkim Inspektoracie 

Ochrony Środowiska w Wałbrzychu przekazanej do Biura Rady 

Miejskiej zgodnie z właściwością) 

Projekt ww. uchwały został załączony do eRADY. 
 

Radny A. Jennings odczytał skargę. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju A. Motyka. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi. 

 

Uchwała w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brał radny M. Broda. 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

wyznaczenia nowego terminu rozpatrzenia skargi stanowi załącznik nr 

16 a do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do następnego punktu 

obrad. 

 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy 

(Pana T. Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o remont ul. Marii Skłodowskiej-Curie). 

Projekt ww. uchwały został załączony do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radna U. Wójcik. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

uznania wniosku za bezprzedmiotowy (Pana T. Krupy Radnego 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o remont ul. Marii Skłodowskiej-

Curie). 

 

Uchwała w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy (Pana T. Krupy 

Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o remont ul. Marii 

Skłodowskiej-Curie), została podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 

11, przeciw- 2, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 

14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy (Pana 

T. Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o remont ul. Marii 

Skłodowskiej-Curie) stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy (Pana 

T. Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o remont ul. Marii 

Skłodowskiej-Curie) stanowi załącznik nr 17 a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do następnego punktu 

obrad. 
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Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy 

(Pana T. Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o organizację konkursu ogrodniczego im. Majora Jacka Barana). 

Projekt ww. uchwały został załączony do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radna U. Wójcik, Przewodniczący 

Rady Miejskiej A. Motyka, Mecenas. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

uznania wniosku za bezprzedmiotowy (Pana T. Krupy Radnego 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o organizację konkursu 

ogrodniczego im. Majora Jacka Barana). 

 

Uchwała w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy (Pana T. Krupy 

Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o organizację konkursu 

ogrodniczego im. Majora Jacka Barana), została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 10, przeciw- 4, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny 

M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy (Pana 

T. Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o organizację 

konkursu ogrodniczego im. Majora Jacka Barana), stanowi załącznik nr 18 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie w sprawie uchylenia uchwały 

stanowi załącznik nr 18 a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do następnego punktu 

obrad. 
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Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do jego 

rozpatrzenia (dot. wniosku w sprawie regularnego czyszczenia 

potoku Szczawnik). 
 

Projekt ww. uchwały został załączony do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radna A. Wilk, Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej A. Jennings, Burmistrz Szczawna-Zdroju, Przewodniczący 

Rady Miejskiej A. Motyka, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radna M. Zbirek. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania 

organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku w sprawie 

regularnego czyszczenia potoku Szczawnik). 

 

Uchwała w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 10, przeciw- 2, wstrzymało się od 

głosu- 2, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brał radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie uznania się 

za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do 

jego rozpatrzenia stanowi załącznik nr 19 a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do następnego punktu 

obrad. 
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Ad. 23 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do jego 

rozpatrzenia (dot. wniosku w sprawie regularnego sprzątania 

„łącznika” do Ronda Niepodległości oraz czyszczenia koryta cieku 

wodnego zlokalizowanego wzdłuż tej drogi). 

Projekt ww. uchwały został załączony do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji głos zabrał radny T. Krupa. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania 

organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku w sprawie 

regularnego sprzątania „łącznika” do Ronda Niepodległości oraz 

czyszczenia koryta cieku wodnego zlokalizowanego wzdłuż tej 

drogi). 

 

Uchwała w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 10, przeciw- 3, wstrzymało się od 

głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brał radny M. Broda. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie w sprawie 

uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania organu 

właściwego do jego rozpatrzenia stanowi załącznik nr 20 a do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do następnego punktu 

obrad. 
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Ad. 24 

Podjęcie uchwał w jednym głosowaniu od podpunktu a do 

podpunktu e:  

a) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie montażu lustra  drogowego na ul. Chopina);  

b) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia ( dot. wniosku 

w sprawie montażu fotoradaru na ul. Chopina);  

c)w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia ( dot. wniosku 

o wyznaczenie miejsc parkingowych dla mieszkańców ul. Ofiar 

Katynia i ul. Klonowej);  

d) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

o montaż prewencyjnych radarowych wyświetlaczy prędkości 

wskazujących o ile samochód przekroczył dozwoloną prędkość, ile  

punktów karnych za takie przekroczenie by otrzymał);  

e) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie ogrodzenia zbiornika  przeciwpożarowego przy ul. F. 

Chopina). 
 

Projekty uchwał od podpunktu a do podpunktu e zostały załączone do 

eRADY. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radny A. Sikoń, Mecenas, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, radna U. Wójcik, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej A. Jennings, radna A. Pisarska. 
 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwał od 

podpunktu a do podpunktu e. 
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Uchwały od podpunktu a do podpunktu e zostały podjęte większością głosów 

w głosowaniu: za- 11, przeciw- 3, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny 

M. Broda. 

 

Projekty uchwał i uchwały od podpunktu a do podpunktu e stanowią 

załączniki od nr 21 do nr 25 a do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego 

punktu obrad. 
 

Ad. 25 

Podjęcie uchwał w jednym głosowaniu od podpunktu a do 

podpunktu s:  

a) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego budowy stacji ładowania rowerów w okolicach 

ul. Wojska Polskiego;  

b) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku o budowę ogólnodostępnego wybiegu dla psów 

tzw. agiliti;  

c) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku o stworzenie centrum monitoringu dla Szczawna-Zdroju 

w postaci całodobowego systemu weryfikacji obrazu z miejskich 

kamer i zgłaszanie w czasie rzeczywistym odpowiednim służbom 

niebezpiecznych zdarzeń; 

d) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku o opracowanie koncepcji parkingów około miejskich 

wyprowadzających ruch samochodów osobowych gości poza 

miasto, z koncepcją ciekawych szlaków pieszych i rowerowych 

zachęcających do spaceru z parkingu do centrum i zakupem 

elektrycznego pojazdu dowożącego turystów z parkingu do 

centrum; 
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e) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego zakupienia i zamontowania automatów, typu A-BOK 

i opłatomat;  

f) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego stałego wywieszenia flagi na tzw. Rondzie 

Niepodległości;  

g) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku dotyczącego zagospodarowania terenu 

parkingu działki 371/5 położonego przy ul. Bocznej w celu 

przygotowania miejsc parkingowych w standardzie 

odpowiadającym parkingom miejskim w centrum miasta;  

h) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku dotyczącego przełożenia wraz z naprawą 

nawierzchni drogi z kostki brukowej na odcinku ul. Bolesława Prusa 

24 AB do ul. Miłosnej w Wałbrzychu;  

i) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku dotyczącego budowy ścieżki rowerowej łączącej 

Szczawno-Zdrój z Wałbrzychem w kierunku Aqua-Zdrój 

i w kierunku ul. Ułanów Nadwiślańskich wraz z budową ścieżki 

rowerowej terenowej na Chełmiec w typie singletrack; 

j) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku dotyczącego budowy nowych mieszkań komunalnych dla 

mieszkańców Szczawna-Zdroju; 

k) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku dotyczącego wykonania i zamontowania 

w honorowym miejscu naszej miejscowości tablicy pamiątkowej na 

cześć Idziego Gagatka, honorowego mieszkańca Szczawna-Zdroju 

i legendy „Solidarności”;  

l) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku dotyczącego budowy tężni solankowej jako inwestycji 
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poprawiającej walory uzdrowiskowe i turystyczne Gminy; 

m) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego zwiększenia ilości posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju; 

n) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego wydłużenia godzin pracy Urzędu Miejskiego 

w Szczawnie-Zdroju;  

o) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego oświetlenia parkingu znajdującego się przy ulicy 

F. Chopina 1; 

p) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego spożywania alkoholu w miejscu niedozwolonym przy 

ul. J. Łączyńskiego; 

q) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego poprawy infrastruktury towarzyszącej – potoku 

Szczawnik; 

r) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku dotyczącego kontroli hałasu, generowanego przez 

pojazdy, 

s) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego oznakowania ulic Topolowej i Lipowej w Szczawnie-

Zdroju. 

Uchwały od podpunktu a do podpunktu s zostały załączone do eRADY. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zaprosił do dyskusji. 
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W dyskusji udział wzięli: radna M. Zbirek, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej A. Jennings, radny T. Krupa. 
 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwał od 

podpunktu a do podpunktu s. 
 

Uchwały od podpunktu a do podpunktu s zostały podjęte większością głosów 

w głosowaniu: za- 10, przeciw- 3, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny 

M. Broda. 

 

Projekty uchwał i uchwały od podpunktu a do podpunktu s stanowią 

załączniki od nr 26 do nr 44 a do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 26 

Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

 Radna E. Pantol poprosiła, aby zadbać o ogród przy budynku, gdzie 

znajdowało się Przedszkole Miejskie w Szczawnie-Zdroju. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju udzielił odpowiedzi, że przekazał takie 

dyspozycje pracownikom Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 Radny T. Krupa zgłosił, że rodzice dzieci uczęszczających do Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego zwrócili się z zapytaniem dlaczego zajęcia 

Teddy Eddie po godz. 16.00 będą odbywać się w byłym budynku 

szkoły, co wiąże się z koniecznością odprowadzenia dzieci na te 

zajęcia. Radny zapytał czy istnieje możliwość, by zajęcia te odbywały 

się w nowym budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolengo. 

Burmistrz Szczawna-Zdroju udzielił odpowiedzi: opieką 

i bezpieczeństwem zajmują się rodzice i opiekunowie po 

zakończonych zajęciach czy w przedszkolu czy w szkole. Ponadto na 

dzień dzisiejszy obiekt został przekazany w zarząd Pani Dyrektor jako 
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placówce oświatowej i to Pani Dyrektor powinna ustalić zasady 

korzystania z tego obiektu. Obowiązuje regulamin szkoły. Jeżeli 

dziecko opuszcza teren szkoły to jest już pod opieką opiekunów 

i rodziców. Są to zajęcia pozalekcyjne, które wychodzą poza zakres 

zajęć organizowanych przez szkołę. Będą prowadzone rozmowy 

z Paniami zajmującymi się dodatkowymi zajęciami- nauką 

j. angielskiego i jest możliwość zaproponowania obiektu, gdzie 

znajdowała się szkoła lub obiektu, gdzie znajdowało się przedszkole.  

 Radna A. Pisarska zgłosiła problem dot. osiedla: ul. Lipowa, 

ul. Topolowa, ul. Klonowa- odnośnie płytek i zapytała czy udało się 

ten teren zobaczyć? 

Zastępca Burmistrza udzielił odpowiedzi: pracownicy skontrolowali 

ten teren, mamy zgodę Konserwatora Zabytków o zmianę tej 

nawierzchni. 

 Radna A. Pisarska zgłosiła, że ostatnio odbywały się zawody na 

boisku i na ul. Topolowej był tłok, wiele zostało aut zaparkowanych 

w rejonie tej ulicy. 

Zastępca Burmistrza Szczawna-Zdroju udzielił odpowiedzi, 

że ten teren, o którym radna mówi jest oznakowany (zakaz 

parkowania) i w uzgodnieniu z Dyrektorem Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji też taka informacja (zakaz parkowania) znajduje się przy 

wejściu na obiekt przy ul. Topolowej 5. 

 Radna E. Pantol także zgłosiła, że w okolicach sali gimnastycznej 

przy ul. Sienkiewicza 28, kiedy odbywają się zajęcia wieczorne, 

mieszkańcy tej ulicy mają problem z wyjechaniem ze swojej posesji. 

 Radny J. Kozłowicz zapytał o pawilony przy ul. Solickiej 2-4, gdzie 

teren jest nieuprzątnięty. Druga sprawa jaką zgłosił radny to murek 

przy ul. Solickiej 14, gdzie jest przychodnia dla zwierząt. Następna 

sprawa to ul. Solicka 16 a, gdzie teren jest zaniedbany.  

 Wiceprzewodnicząca S. Tobis-Pańczyszyn poprosiła o 

wyplewienie chwastów przy ul. Słowackiego 23. Druga sprawa jaką 

Wiceprzewodnicząca zgłosiła- to przy BOHEMIE przy postoju 
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taksówek na samym rogu przy chodniku jest duża dziura jakby 

pozostałość po drzewie- Mieszkaniec zgłaszał, że jest to niebezpieczne 

miejsce. 

Zastępca Burmistrza Szczawna-Zdroju udzielił odpowiedzi, że jest to 

teren niebezpieczny i już ingerował u właściciela Bohemy, do którego 

ten teren należy. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings zgłosił: 

-    informację, że na ul. Ratuszowej na parkingu jest wyciek wodny, 

-  prośbę, apel do Panów Burmistrzów dot. siedziby Towarzystwa 

Miłośników Szczawna-Zdroju. W tej kwestii wywiązała się dyskusja, 

w której wzięli udział; radny J. Kozłowicz, Burmistrz Szczawna-Zdroju, 

Wiceprzewodniczący A. Jennings, radny J. Kaczanowski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do następnego punktu 

obrad. 

 

Ad. 27 
Informacje i komunikaty. 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, że następna 

sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju  odbędzie się w dniu 

23.10.2023 r. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, że do Biura 

Rady Miejskiej w dniu 22.09.2023 r. zostało przekazane przez 

Burmistrza Szczawna-Zdroju pismo radnego T. Krupy z dnia 

13 września 2023 r. dot. przesłania radnemu kserokopii 

usprawiedliwień nieobecności radnych na sesjach i komisjach Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z pominięciem (usunięciem, 

zamazaniem) zawartych w tych usprawiedliwieniach informacji ze 

strefy prywatności osoby fizycznej. Zostaną przesłane radnym 

zapytania czy wyrażają zgodę na przesłanie radnemu T. Krupie ww. 

dokumentacji. 
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Ad. 28 
Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Szczawna-Zdroju A. Motyka zamknął 

LXII sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.  

 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie 

w serwisie youtube.pl. 

 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska              A. Jennings         A. Motyka  

                                    S. Tobis-Pańczyszyn    
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 
 

2. Porządek obrad przed zmianami. 
 

3. -3a. Projekt uchwały i uchwała. 
   

4. Informacja Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Szczawnie-
Zdroju o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2022/2023. 
 

5. Informacja dot. realizacji form wypoczynku dzieci i młodzieży w czasie 
wakacji w 2023 r. 
 

6. Informacja na temat realizacji imprez sportowych na terenie miasta 
od 1.01.2023 r. do 31.08.2023 r. 
 

7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 
między sesjami. 
 

8. -44a. Projekty uchwał i uchwały. 
 

    45. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 


